
 

 
Αθήνα, 11.07.2024 

 

Ερώτηση 

 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς  

Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 

Θέμα: «Αναζητείται το πρόγραμμα ενίσχυσης των πλημμυροπαθών αγροτών που 

δεν μπόρεσαν να καλλιεργήσουν τα χωράφια τους» 

Πολλές εκτάσεις της Θεσσαλίας παρέμειναν φέτος ακαλλιέργητες λόγω της ύπαρξης 

φερτών υλικών και ιλύος, γεγονός που εμπόδισε τις καλλιεργητικές φροντίδες, 

πρόβλημα που παραδέχθηκε και ο νυν Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

σε πρόσφατη τηλεοπτική του συνέντευξη. 

Στις 21 Νοεμβρίου 2023 σε Δελτίο Τύπου του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων (ΥΠΑΑΤ) αναφερόταν ότι θα εξαγγελθεί «πρόγραμμα [που] θα αφορά την 

κάλυψη της απώλειας εισοδήματος σε αγρότες που τα χωράφια τους είναι 

ακατάλληλα για καλλιέργεια, καθώς έχουν επικαθίσει σε αυτά φερτά υλικά και ιλύς. 

Μάλιστα για την απομάκρυνση των φερτών υλικών αναμένεται να λειτουργήσει 

άμεσα νέο πρόγραμμα του Υπουργείου Κλιματικής Κρίσης και πολιτικής Προστασίας, 

με τη στήριξη του υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων». 

Τέσσερις μήνες αργότερα στο υπ. Αρ. πρωτ. 843/387216/13-3-2024 έγγραφο του 

ΥΠΑΑΤ ως απάντηση σε κοινοβουλευτικό έλεγχο αναφερόταν ότι «δύο νέα 

προγράμματα για τη στήριξη των πλημμυροπαθών αγροτών θα εξαγγελθούν 

σύντομα» με αναφορά στο σχετικό πρόγραμμα κάλυψης απώλειας εισοδήματος σε 

αγρότες που τα χωράφια τους είναι ακατάλληλα για καλλιέργεια λόγω φερτών 

υλικών και ιλύος. 

Επτά μήνες αργότερα στο υπ. αρ. πρωτ.422/127599/11-6-2024 έγγραφο του ΥΠΑΑΤ 

ως απάντηση σε κοινοβουλευτικό έλεγχο αναφερόταν ότι «Το δεύτερο πρόγραμμα 

αφορά την κάλυψη της απώλειας εισοδήματος σε αγρότες που τα χωράφια τους είναι 

ακατάλληλα για καλλιέργεια, καθώς έχουν επικαθίσει σε αυτά φερτά υλικά και ιλύς. 

Σε ό,τι αφορά την απομάκρυνση των φερτών υλικών τούτο έγκειται στο νέο 

πρόγραμμα του Υπουργείου Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, με τη 

στήριξη του υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων». 

Επειδή η κατάσταση που βιώνουν οι αγρότες της Θεσσαλίας είναι τραγική, 
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Επειδή η ανακούφιση του αγροτικού κόσμου που επλήγη από την κακοκαιρία 

«Daniel» είναι επείγουσα ανάγκη, προκειμένου αφενός να αποκατασταθούν οι 

ζημιές που αυτή προκάλεσε και αφετέρου να επιτραπεί η συνέχιση της παραγωγικής 

διαδικασίας, 

Επειδή είναι απαραίτητη η συνδρομή του κράτους για τη συνέχιση της παραγωγικής 

διαδικασίας 

Επειδή οι αρνητικές επιπτώσεις από τη μη συνέχιση της παραγωγικής 

δραστηριότητας των αγροτών επεκτείνονται στο σύνολο της θεσσαλικής και εθνικής 

οικονομίας 

Επειδή η 4404/18-4-2024 κοινοβουλευτική ερώτηση μας προς τον Υπουργό 

Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων για το θέμα παραμένει έως σήμερα αναπάντητη 

κατά παράβαση του Κανονισμού της Βουλής 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η υλοποίηση του συγκεκριμένου προγράμματος; 

Ποιες συγκεκριμένες ενέργειες έχουν γίνει έως σήμερα για την υλοποίηση 

του; 

2. Υπάρχει καταγραφή από τις υπηρεσίες του Υπουργείου των εκτάσεων που δεν 

μπορούν να καλλιεργηθούν λόγω φερτών υλικών και ιλύος και αν ναι, ποιο το 

μέγεθος των εκτάσεων; 

3. Ποια η πηγή χρηματοδότησης του συγκεκριμένου προγράμματος στήριξης; 

4. Απαιτείται η έγκριση της Ευρωπαϊκής Επιτροπής και εάν ναι, έχει υποβληθεί 

το σχετικό πρόγραμμα αποζημίωσης προς την Ευρωπαϊκή Επιτροπή προς 

έγκριση ; 

5. Έχει γίνει εκτίμηση των προβλεπόμενων ποσών αποζημίωσης ανά στρέμμα 

και εάν ναι, ποια είναι αυτά; 

6. Ποιο το χρονοδιάγραμμα καταβολής των σχετικών αποζημιώσεων στους 

πληττόμενους αγρότες; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Ηλιόπουλος Νάσος 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Τζούφη Μερόπη 

 




